
DRØBAK ROTARY 

REFERAT FRA MØTE 12/12 2018 

 

Tilstede: Ludolf, Svein, Erling, Astrid, Paul-Bjarne, Jan Ulrik, Ragnar, Kolbjørn , 

Stein og Eva N. 

Gjester: Geir Ytreland  

I Presidentens sykefravær så ledet Ludolf møte. Han ønsket alle velkommen og 

tente lys. Og ønsket Kolbjørn spesielt velkommen. 

Info: Forslag til møteprogrammet var ferdig fram til sommeren. 

Vedrørende Ryla så var det ikke noe nytt. Men Paul-Bjarne og Ludolf hadde 

vært i møte med Ordfører Slåke. Ønsker samarbeid med Frogn Videregående 

skole - til neste Ryla samling som blir på Oscarsborg 22 – 24 mars 2019 . 

3- min ved Stein– som fortalte historier fra Banken . 

Kveldens hovedtaler var vårt eget medlem: Kolbjørn Røstelien Sparebanken 1 

Østfold – Akershus. 

Han var en meget opptatt mann. Jobbet nå mest med Vips til de mange 

forskjellige banker. Kapitalbanking ble også nevnt. Holder kontor i Vestby. 

Hele foredraget omhandlet Forbrukerlån – Gjeld – Macro - Økonomi  og Bit- 

Coin 

Macro – økonomi  er vanskelige greier men macro/real økonomien ser bra ut 

for Norge. Men fortsatt høy gjeld p.g.a. 

1 Boligbyggingen har falt som en stein 

2 Ikke tegn til markert oppgang i oljeinvesteringer 

Høy volatilitet er lik stor usikkerhet. Børsene stuper. Verste børsfall på 2 år 

Bit-coin ----alle bobler har en slutt 

Polarisert markedssyn m.h.t. om hvorfor eller når vi får en ny nedtur i 

økonomien.ledigheten er lavest nå siden 1980 . Det største fallet noen gang! 



Oljehandel – Bedre enn ventet og langt bedre enn fryktet – rentekutt. 

Utviklingen i Norge har gått bedre også. Vi har ikke merket oljenedturen. 

Privat gjeld – gjelden i Norges Bank har økt så mye at vi må være forsiktige med 

å heve renten. 

Global økonomi – en modenkonjunkturoppgang. Arbeidsledigheten i rike land 

er svært lav. Lønnsveksten tiltar og mange har nedbetalt gjeld. 

Norske utsikter -  en litt gråere økonomi – ingen krise – lavere befolknings vekst 

Forbrukslån – hvor ille er det? – ILLE 

Black Friday – på kreditt også. Forbrukslån på ”tilbud” også. 

For tiden arbeides det med en ny forskrift på Forbrukslån. Nedbetalingen vil bli 

5 år. 

Mange spørsmål til slutt! Og Kolbjørn ble behørig takket 

 

Neste og siste møte dette året blir hos Eva Navestad Ekevn 9 A - 19/12. 

Hjertelig velkommen! Utlodning! 

Kjell Ove har ego foredrag. Og Eva  3- min. 

 

Ass, sekr.  Eva N 

 

 


